



Goldhorse Securities Limited

金馬證券有限公司

Participants of The Stock Exchange of Hong Kong Limited

香港聯合交易所有限公司參與者

SFC C.E. No. 證監會中央編號 : BFU406

Unit 4308, 43/F, COSCO Tower

183 Queen's Road Central, Hong Kong

香港皇后大道中 183 號中遠大廈 43 樓 4308 室

Tel 電話 : (852) 2153 3838

Fax 傳真 : (852) 3974 5275

E-mail 電郵: cs@goldhorse.com.hk

Currency Exchange Application Form 貨幣兌換申請表

Account Name

帳戶名稱 :

Account Number

帳戶號碼 :

I/We hereby request Goldhorse Securities Limited ("GHSL") to convert the following amount into an amount in the specified currency for the above-mentioned account:

本人/吾等特此要求金馬證券有限公司 (「金馬證券」) 從上述帳戶將以下款項兌換為指定的其他貨幣：

EXCHANGE INSTRUCTION 兌換指示

From 由 :

To 兌換為 :

Currency 幣種

Amount 金額

Currency 幣種

Amount 金額

HKD 港幣

HKD 港幣

USD 美元

USD 美元

CNY 人民幣

CNY 人民幣

Others 其他 : _____

Others 其他 : _____

Exchange Rate

匯率

Exchange Date

兌換日期 (DD/MM/YYYY)

Please note 請注意 :

1. An application of currency exchange received by GHSL on/before the cut-off time (i.e. 3:30 pm) on a business day shall be handled on the same business day. An application received after the cut-off time or on Saturday, Sunday and public holidays will be processed on the next business day.
金馬證券於工作日截數時間 (即, 下午3時30分) 或之前收到的貨幣兌換申請將於同一個工作日處理。在截數時間後或於星期六、日及公眾假期收到的貨幣兌換申請將於下一個工作日處理。
2. Any request for amendment or cancellation of this "Currency Exchange Application Form" must be made by contacting us at (852) 2153 3838. GHSL cannot guarantee the request for such amendment or cancellation can be processed.
如需修改或取消本「貨幣兌換申請表」, 客戶須致電 (852) 2153 3838 與金馬證券聯絡。金馬證券不保證該修改或取消申請可以處理。

S.V.

Client/Authorized Person Signature

客戶/獲授權人簽署

Date 日期

For Internal Use Only 只供內部使用

Handled By COB Department	Input by Settlement Department	Approved by Responsible Officer	Reviewed by Finance Department
Signature:	Signature:	Signature:	Signature:
Name: _____ Date: _____	Name: _____ Date: _____	Name: _____ Date: _____	Name: _____ Date: _____